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Protokół nr 5 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony 

Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

Obrady rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Elżbieta Kłossowska 10 grudnia 2024 roku  

o godz. 1400. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

1. Elżbieta Kłossowska 

2. Ilona Nowicka 

3. Norbert Paszak 

4. Karol Styczyński 

Lista obecności uczestników zebrania stanowi załącznik do protokołu.  

Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag.  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenie realizacji zadania 

publicznego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy i Miasta Pyzdry usług 

świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Pyzdry na lata 2024-2035.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Pyzdry 

na 2024 rok.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej 

rozliczenia na lata 2025-2030.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę i Miasto Pyzdry, jako organizatora publicznego transportu zbiorowego umowy 

z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Rataje w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Wrąbczynek w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Pietrzyków w gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.”.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej.  

11. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok.  

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad. 1.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

poinformowała, że do Ośrodka wpłynął wniosek mieszkanki gminy Pyzdry o umieszczenie jej 

w całodobowym Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu. Obecnie przebywa w Domu 

Pomocy Społecznej. Jest to osoba młoda, która chce przebywać w bardziej otwartej placówce. 

Będzie tam mogła przebywać tylko 8 miesięcy.  

Odpłatność ponosi mieszkaniec – 70% renty socjalnej, gmina nie partycypuje w kosztach 

pobytu. 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenie realizacji zadania publicznego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy 

i Miasta Pyzdry usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Dąbiu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 2.  

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2024-2035 została dostosowana do zmian w budżecie jakie zostały 

wprowadzone  w zakresie dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów.   

W załączniku nr 2 - przedsięwzięcia zmieniły się wydatki dotyczące remontu świetlicy 

wiejskiej w Rudzie Komorskiej i Wrąbczynku i budowy drogi w Zapowiedni.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2024-2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 3.   

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że dochody gminy zwiększa się o kwotę 

134.837,54 zł:  

819.367,50 – środki na uzupełnienie dochodów gmin tzw. kroplówka,   

  11.237,04 – na realizację programu asystent rodziny,  

  31.500,00 – na likwidację wyrobów budowlanych zawierających azbest,   
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a zmniejsza się o kwotę 727.267,00, ponieważ w 2024 r. nie wpłynie dofinansowanie na 

budowę drogi Dolne Grądy.   

Wydatki gminy zwiększa się o kwotę 568.737,04 zł: 

229.000,00 – dotacja dla Przedszkola Bajkowy Świat,   

 11.237,04 – realizacja programu  asystent rodziny,  

 31.500,00 – likwidacja wyrobów zawierających azbest,  

297.000,00 – modernizacja świetlic wiejskich Wrąbczynek i Ruda Komorska.  

Dokonuje się przeniesień między działami, rozdziałami i grupami paragrafów wydatków na 

kwotę 33.500,00 zmniejszając środki na budowę drogi w Zapowiedni, a zwiększając środki na 

drogi gminne.  
 

Wioletta Topór – Mench, sekretarz przypomniała, że na ostatniej sesji została zmniejszona 

dotacja dla przedszkola w Pyzdrach, w związku z aktualizacją stawki, przez co było duże 

niezadowolenie ze strony organu prowadzącego przedszkole, bo zmniejszenie subwencji na 

dwa ostatnie miesiące roku zagrażało stabilności funkcjonowania jednostki. Udowodniono, że 

nie są w stanie zapewnić funkcjonowania przedszkola do końca roku. Po dokładnej analizie 

tematu dotacja zostanie utrzymana i przekazana na dotychczasowym poziomie.  

Dodała, że prowadzone są rozmowy na temat robót dodatkowych, nie ujętych w kosztorysie  

remontu świetlic wiejskich w Rudzie Komorskiej i Wrąbczynku. 

Na etapie projektowania tych inwestycji było wiadomo, że nie są one doszacowane, by nie  

ubiegać się o dodatkowe dokumenty np. pozwolenie na budowę, uzgodnienia Sanepid.  

Na remont w/w świetlic gmina otrzymała 2 mln zł, a całkowity koszt 2,7 mln zł.  

 

Gmina Pyzdry otrzymała środki na uzupełnienie dochodów gmin tzw. kroplówkę w kwocie 

ok. 1,5 mln zł.    

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Pyzdry na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 4.  

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała, że dotychczasowa uchwała w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielenia 

dotacji oraz sposobu jej rozliczenia obowiązywała do 2024 roku. W przygotowanym 

projekcie została uaktualniona podstawa prawna.  

Wysokość udzielonej dotacji dla spółki wodnej wynosi 40 % kosztów realizacji 

zadania, jednak nie więcej niż 4.000 zł. Uchwała określa wymogi, co do wniosku i 

sprawozdania z realizacji zadania.  

Na terenie gminy Pyzdry działa jedna spółka wodna Ksawerów.  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej rozliczenia na lata 2025-2030. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 5.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformował, że od kilku lat realizowany jest na terenie 

gminy Pyzdry publiczny transport zbiorowy na linii komunikacyjnej relacji Pyzdry – Górne 

Grądy – Pyzdry oraz na linii komunikacyjnej relacji Pyzdry – Zapowiednia  – Pyzdry. 

Z analizy wynika, że liczba pasażerów rośnie.  

Gmina otrzymała od Wojewody Wielkopolskiego dofinansowanie w wysokości 3 zł do 1 

kilometra.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę i Miasto Pyzdry, jako 

organizatora publicznego transportu zbiorowego umowy z operatorem o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 6.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformowała, że odbył się przetarg na 

zagospodarowanie odpadów komunalnymi. Wygrało Wielkopolskie Centrum Recyklingu z 

Jarocina, ale opłaty są wyższe niż obowiązywały w 2024 roku tj. wzrosły o 35% opakowania 

z tworzyw sztucznych, o 17,7% odpady ulegające biodegradacji i o 10% pozostałe.    

Został także rozstrzygnięty przetarg na transport odpadów. Ponownie wygrała Firma z 

konsorcjum Alba Iglespol. Udało się uzyskać na 2025 rok cenę 287,93 zł za tonę, czyli niższą 

niż obowiązuje w 2024 (338,04 zł za tonę. To dzięki większej liczbie podmiotów biorących 

udział w przetargu.  

Gmina do gospodarki odpadami dopłaca ok. 200 000 zł.  

Mając powyższe na uwadze jest propozycja podniesienie opłaty za odpady do 30 zł od osoby, 

by nie dokładać środków z budżetu gminy i jednocześnie zachęcić mieszkańców do utylizacji 

bioodpadów na swoich posesjach stosując zniżkę opłaty za posiadanie kompostownika o 2 zł.  

Z deklaracji wynika, że kompostownik zadeklarowało 2140 osób, a bez 3722.  

Elżbieta Kłossowska, radna zapytała, czy są prowadzone wyrywkowe kontrole w zakresie 

kompostowników, jak one wyglądają? 
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Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że takich kontroli w terenie nie było. 

Wygląd kompostownika nie jest najważniejszy, ważne by spełniał swoją rolę i bioodpady nie 

były wystawiane do odbioru.   

Elżbieta Kłossowska, radna powiedziała, że coraz więcej osób zmienia źródło ogrzewania na 

gaz, pompy ciepła, a to wpłynie na ilość odpadów, szczególnie popiołu. Jak to się przełoży na 

tych mieszkańców, bo dla posiadających kompostownik jest zniżka opłaty? 

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że będzie mniej odpadów zmieszanych, 

mniej gmina będzie płacić z tytułu zagospodarowania odpadów.  

Nie ma natomiast możliwości prawnej, aby z tego tytułu zastosować zniżkę. Dana osoba 

może nie mieć w odpadach zmieszanych popiołu ale innych więcej.  

Osoby zmieniające np. źródło ciepła mogą skorzystać z dofinansowań.  

Dodała, że od października ma wejść w życie system kaucyjny.  

Elżbieta Kłossowska, radna zapytała o ściągalność opłaty za odpady? 

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że są dłużnicy, którzy nie płaca od 

dłuższego czasu i tacy, którzy po krótkim okresie czasu płacą.   

Stan zadłużenia to ok. 212 tyś. zł. Są prowadzone różne działania mające na celu ściągnięcie 

zaległości.  

Elżbieta Kłossowska, radna zapytała, co  może mieć wpływ na to, że w gminie Kołaczkowo 

opłata jest w wysokości 25 zł? 

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że gmina Kołaczkowo dopłaca do 

gospodarki odpadami i odbiera odpady z posesji niezamieszkałych. Gmina Kołaczkowo jak  

podnosi opłatę, to o większą kwotę.   

Gmina Zagórów dostarczająca odpady do punktu w Koninie długo miała stosunkowo niska 

opłatę. Obecnie jest wyższa niż będzie obowiązywała w gminie Pyzdry, bo wynosi 33 zł.  

 

Informacja na temat gospodarki odpadami stanowi załącznik do protokołu.  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty – 30 zł od osoby, 28 zł od osoby, 

gdy jest kompostownik, 70 zł za odpady niesegregowane. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

Ad. 7. – 9.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformowała, że w przyszłym roku sołectwa Rataje, 

Wrąbczynek i Pietrzyków planują wystąpić o środki do Wielkopolskiej Odnowi Wsi przy 

zapewnieniu wkładu własnego. Warunkiem ubiegania się o środki jest posiadanie Strategii 

Rozwoju Wsi. Sołectwa takie strategie opracowały i przekazały do zatwierdzenia Radzie 

Miejskiej.   
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Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Rataje w gminie 

Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Wrąbczynek w 

gminie Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Pietrzyków w gminie 

Pyzdry na okres listopad 2024 r. – listopad 2029 r.”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 10.  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

NIEOBECNI (1) 

Norbert Paszak 
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Ad. 11.  

Opracowano plan pracy Komisji na 2025 rok. 

1. Podejmowanie inicjatyw uchwałodawczych oraz stanowisk komisji w zakresie jej 

kompetencji. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych i projektów uchwał będących przedmiotem 

działalności komisji. 

3. Zapoznanie z kalendarzem imprez sportowych, rekreacyjnych i kulturalnych na terenie 

gminy i wniesienie ewentualnych uwag.  

4. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi funkcjonowania placówek oświatowych  

w nowym roku szkolnym.  

5. Organizacja spotkań z dyrektorami placówek oświatowych, pomocy społecznej, zdrowia, 

muzeum, biblioteki zgodnie z ich potrzebami. Analiza budżetów szkół i pozostałych 

instytucji będących przedmiotem działalności komisji. 

 

 

Ad. 12.  

Ilona Nowicka, radna zapytała, czy rano oświetlenie świąteczne na rynku w Pyzdrach 

mogłoby się świecić dłużej, do godziny 8, by dzieci idące do szkoły mogły sobie jeszcze na 

nie popatrzeć? Obecnie o godzinie siódmej już się nie świeci.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że sprawdzi, czy jest taka możliwość.  

 

Marta Zielińska, skarbnik poinformowała o autopoprawkach do uchwały budżetowej Gminy 

Pyzdry na rok 2025. 

Autopoprawki Burmistrza Pyzdr  

1. Zwiększyć plan dochodów o kwotę 727.267,00 zł z tytułu dofinansowania PROW na 

realizację zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej w m. Dolne Grądy”. 

     Zwiększyć plan rozchodów budżetu – spłaty pożyczek otrzymanych na finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej o kwotę 

727.267,00 zł.   

2. Zwiększyć plan przychodów - przelewy z rachunków lokat na kwotę 293.367,50 i zwiększyć 

wydatki o kwotę 293.367,50 zł – dotacje dla przedszkoli.  

Powyższe zmiany naniesione zostaną również do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2025-2035.  

 

Poprawki wynikające z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na 2025 rok 

1. W załączniku Nr 1 „Plan dochodów Gminy Pyzdry w 2025 roku” zmniejszyć plan 

dochodów w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6370 o kwotę 490.000 zł a zwiększyć plan 

dochodów w dz.921 rozdz. 92120 par. 6090 o kwotę 490.000 zł.  

W załączniku Nr 3 „Plan wydatków majątkowych Gminy Pyzdry w 2025 roku” 

zmniejszyć plan wydatków majątkowych dla zadania „Renowacja zabytkowego dworku 

w m. Rataje, gm. Pyzdry” w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6050 o kwotę 360.000 zł i par. 

6370 o kwotę 490.000 zł a zwiększyć plan wydatków w dz. 921 rozdz. 92120 par. 6090 

o kwotę 490.000 zł i par. 6580 o kwotę 360.000 zł.  

2. W załączniku Nr 1 „Plan dochodów Gminy Pyzdry w 2025 roku” w dz. 801 rozdz. 

80104 par. 0830 zmniejszyć plan dochodów o kwotę 80.000 zł a zwiększyć plan 

dochodów w dz. 801 rozdz. 80104 par. 2310 o kwotę 80.000 zł.  
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3. W załączniku Nr 6 „Plan dotacji udzielanych z budżetu Gminy Pyzdry w 2025 roku” 

dotacja w dz. 855 rozdz. 85516 par. 2830 została przez pomyłkę wykazana w kolumnie 

„podmiotowe” i zostanie przeniesiona do kolumny „celowe”. 

4. W załączniku Nr 8 „Plan dochodów z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

i wydatkami związanych z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi Gminy Pyzdry w 2025 roku” suma dochodów w dz. 900 rozdz. 90002 

wykazano w kwocie 1.861.000 zł a winno być 1.867.000 zł.  

5. W załączniku nr 9 „Plan funduszu sołeckiego Gminy Pyzdry w 2025 roku” w zakresie 

sołectwa Pietrzyków błędnie wykazano kwotę wydatków w dz. 921 w kwocie 5.000 zł 

a winno być 15.500 zł.  

6. W postanowieniach uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry dodaje się zapis: 

paragrafu 18 „Określa się sumę, do której Burmistrz Pyzdr może samodzielnie zaciągać 

zobowiązania w wysokości 500.000 zł”. Paragrafy 18 i 19 zmieniają numerację na 19 i 

20.  

Z w/w autopoprawkami do projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej radni się 

zapoznali i nie wnieśli uwag. Na sesję przedstawione autopoprawki zostaną naniesione do 

projektów uchwał i odczytane na sesji.  

 

Karol Styczyński, radny zapytał, czy zakończyła się już wymiana lamp oświetlenia ulicznego 

na ledowe? Powiedział, że na Zamościu po burzy zostały zdjęte dwie lampy i jeszcze nie są 

założone.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że dotychczas wymienionych jest 40% 

lamp. Do świąt mają być wymienione wszystkie.  

Gdy wszystkie lampy będą wymienione, to nie będzie już nocnego wyłączania lamp.  

 

Ilona Nowicka, radna zapytała, czy remont drogi wojewódzkiej w kierunku Borzykowa 

zakończy się w terminie? 

Wioletta Topór – Mench, sekretarz odpowiedziała, że termin zakończenia prac nie zostanie 

dotrzymany.  

 

Ad. 13. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji podziękowała  

wszystkim za udział w posiedzeniu i  o godzinie 1515 zamknęła piąte posiedzenie Komisji. 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  


